
Hrvatski komitet međunarodne komisije za rasvjetu - CIE 
Croatian National Comittee of the CIE 

 

Zagreb, 7. veljače 2008. 
 
 
Zapisnik sa 
 

Izborne skupštine Hrvatskog komiteta CIE 
 
 
koja se je održala 7. veljače 2008. (četvrtak) godine u prostoriji 314 na prvom katu zgrade Općine 
Trešnjevka (Park stara Trešnjevka 2 , 10000 ZAGREB), s početkom u 12 sati . 
 
Usvojen je slijedeći dnevni red : 
 

1. Izbor radnog predsjedništva 
2. Predstavljanje kandidata za Predsjednika HK CIE 
3. Izbor Predsjednika HK CIE 
4. Izbor 6 članova Izvršnog odbora HK CIE 
5. Izbor Tajnika HK CIE 
6. Izbor 3 člana Nadzornog odbora HK CIE 
7. Obraćanje novoizabranog Predsjednika s predstavljanjem Programa rada za slijedeće 

razodoblje 
8. Slobodna riječ 

 
Nazočni su bili predstavnici slijedećih tvrtki (abecednim redom): ARGUS, DALEKOVOD, DEKOR, 
DS-ELING, ELBIR, ELEKTROGRAĐENJE, ELEKTROKEM, ELEKTROKOVINA, ELIRA, ELMON 
INŽENJERING, ELTOR, FILIKS, GRAD ZAGREB, HAC, HEP ESCO, HEP ODS, INTERLIGHT, 
IPT INŽENJERING, IPZ SPELPROJEKT, JAMI, LIPAPROMET, NNS EL ING, NOVA-LUX, 
OSRAM, PASARIĆ INŽENJERING, PHILIPS, SVJETLO OBRT, SWIFT, TELEKTRA, TEP 
ZAGREB, ZIK, ZTT 
 
 Skupštinu je vodio mr.sc. Ranko Skansi, koji se nakon pozdrava prisutnima, zahvalio svima 
koji su uspjeli odvojiti vrijeme za ovaj događaj, kao i domaćinu, Vijeću gradske četvrti Trešnjevka 
sjever, na ustupanju prostora za Skupštinu. 
 Nakon što je ponovljen razlog održavanja Skupštine, pročitani su kandidati za Predsjednika, 
Tajnika, Nadzorni odbor te Izvršni odbor i pristupilo se glasovanju. Aklamacijom su potvrđeni 
gospođa Diana Gali ć (Nova-Lux – Osijek) za Predsjednicu, te mr.sc. Ranko Skansi  (Interlight – 
Zagreb) za tajnika.  

Za Nadzorni odbor kandidirani su bili: Prof. Slavko Krajcar (FER – Zagreb), Darko Balun 
(Philips Zagreb), Aljoša Šribar (Osram Zagreb), Ljubo Perušić (IPT inženjering – Zagreb), Mijo 
Marošević (Grad Zagreb) i Darko Ivanko (HEP ODS – Zagreb). Glasovanjem je difiniran Nadzorni 
odbor u sastavu: Prof. Slavko Krajcar  (Predsjednik), Mijo Maroševi ć (član), Ljubo Peruši ć 
(član). 

Za Izvršni odbor kandidirani su: mr.sc. Tvrtko Čavar (Philips Zagreb), Alen Međimorec 
(Osram Zagreb), Zlatko Galić (Nova-Lux – Osijek), Lukša Jakobušić (Brenum – Dubrovnik), Hari 
Marinković (Interlight Split), Dean Skira (Lumenart – Pula), Josip Kunović (Elektrokovina – Zagreb), 
Miro Marinković (ZTT – Zagreb), Miran Kovaček (Telektra - Zagreb) i Darko Pilat (Grad Zagreb). 
Naknadno su predloženi Loredana Jurman Papišta (Eltor – Pazin, Miroslav Rasonja (Dekor – 
Zabok), Denis Majcenić (TEP – Zagreb) i Livio Jurman (Filix – Pazin). Glasovanje je dalo slijedeće 
članove Izvršnog odbora: mr.sc.  Tvrtko Čavar  (Predsjednik),  Zlatko Gali ć (član), Dean Skira  
(član), Josip Kunovi ć (član), Miro Marinkovi ć (član), Darko Pilat  (član). 

Za voditelje tehničkih divizija, prijedlozi trebaju doći do slijedećeg sastanka, te će se tada 
definirati. 



Hrvatski komitet međunarodne komisije za rasvjetu - CIE 
Croatian National Comittee of the CIE 

 

 U ime tajništva HK CIE, Ranko Skansi je nazočnima predočio dio programa rada za 
slijedeće razdoblje, što je forum i prihvatio. U prvom redu potrebno je registrirati udrugu građana s 
nazivom HRO CIE (Hrvatski ogranak CIE), prema Zakonu o udrugama. Kada se otvori žiro račun 
udruge, potrebno je hitno svim potencijalnim zainteresiranim članovima dostaviti uputu o plaćanju 
članarine za tekuću godinu. U tu svrhu izrečeno je nekoliko mišljenja, ali je na kraju dogovoreno 
kako će se visina članarine definirati u slijedećem periodu, temeljem sugestija svih budućih 
članova HRO CIE, o čemu će se svi očitovati mailom. Predloženi modaliteti su  
1) 50 eura godišnje (u protuvrijednosti u kunama) za svakog individualnog člana, čime bi i 
kolektivni članovi dali samo svoje birane zaposlenike i za njih platili pojedinačnu članarinu. 
2) kolektivni članovi na temelju broja zaposlenika plaćaju članarinu kako se Skupština usuglasi, a 
na bazi razreda: do 10 zaposlenika, 10 – 30 zaposlenika, 30 – 50 zaposlenika 50 – 100 
zaposlenika i više od 100 zaposlenika. 
3) kolektivni članovi izdvajaju postotak dobiti iz protekle godine i taj postaje članarina u HRO CIE 
4) neki drugi modalitet. 

Za napomenuti je kako godišnje obveze prema CIE iznose oko 2.000,00 eura (dvije tisuće 
eura), čime se pokriva isključivo pravo članstva u CIE. Za sve ostale usluge CIE potrebo je izdvojiti 
dodatna sredstva. Primjera radi, nabavka EN 13201 košta:  

BSEN13201-2  :2003   -  £  72.00 
BSEN13201-3 : 2003   -  £118.00 
BSEN13201-4 : 2003   -  £  72.00 

a to je samo jedan separat! Stoga se procjenjuje kako je potrebno prikupiti oko 5.000,00 eura za 
najosnovnije poslovanje koje bi obuhvatilo izdavanje članskih kartica, izdavanje polugodišnjeg 
biltena, nabavku ponekog stručnog dokumenta, koji bi se pohranio u biblioteku HRO CIE, te bio 
dostupan svima.  

Također je iskazano grupno mišljenje o potrebitosti profesionalizacije funkcije Tajnika, čime 
bi se ta osoba zaista mogla zadužiti za predan i doslijedan rad, kao i svakodnevno ažuriranje i 
raspoloživost svim članovima HRO CIE! O tome je također potrebno voditi računa kada se definira 
članarina ali i ostale stalne ili povremene donacije! Procjena je kako bi Tajnik trebao na ime 
osobnog dohodka primati (minimalno) mjesečnu naknadu (netto) od 9.000,00 kuna, te bi mu se 
trebali naknaditi troškovi mobitela i goriva.  

Predloženo je da se u sklopu Hrvatske komore arhitekata i inženjera u graditeljstvu 
pokrene formiranje razreda svjetlotehničara, što je posebno pozdravio voditelj razreda 
elektrotehničara, gospodin Željko Matić.  

Ranko Skansi, je izrazio želju da se načini internet stranica HRO CIE, te vodi redovno 
ažurirana "mailing" lista svih članova, a da se Tajnik zaduži za redovito obavještavanje članova o 
svim novopridošlim informacijama i događajima. 

Na kraju Skupštine, Ranko Skansi je predložio, a jednoglasna podrška svih članova 
Skupštine i potvrdila, imenovanje gospodina Eduarda Širole u doživotnog počasnog predsjednika 
HRO CIE. 
 Za Tajništvo HRO CIE, zapisnik je vodio tajnik, mr.sc. Ranko Skansi, dipl.ing. 
 
 
 
 

Predsjednica HRO CIE 
 
 
 
 

Diana Galić 
 


